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Kvalitetsråd för grundutbildning – ABE-skolan   

Datum för mötet: 2023-08-30 
 

Plats för mötet Deans Office, Teknikringen 74  
 

Närvarande: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande: 

Eva Liedholm Johnson (GA) 
Cecilia Månsson Blom (UA) 
Tiina Vinter (gruppchef SVL, vice UA) 
Pieter Brokking (PA THSSM) 
Jean-Marc Battini (PA THSSM) 
Bertram Steininger (PA TFOBM)) 
Joakim Riml (PA CSAMH)  
Jiechen Wu (PA TSUTM) 
Åsa Laurell Lynne (PA TIBYH/TBYPH) 
Eva Knutsson (SR TIBYH/TBYPH) 
Agnieszka Zalejska Jonsson (SR Fastigheter och byggande) 
Jesper Jerkert (SR Filosofi) 
Anna Björklund (SR SEED) 
Parivash Salimi  (programhandläggare)  
Eva Lassander (programhandläggare och mötesantecknare) 
 
 
Malin Wennerholm (vice GA)  
Magnus Svensson (PA TMHIM) 
Oskar Fröjdh (PA TTGTM) 
Henry Muyingo (PA TFAK/TFOK) 
Claes Sörstedt (PA ARKIT) 
Rickard Bellander (SR CSAMH) 
Michele Simoni (PA TTMIM) 
Rodrigo Eduardo Muro Avendano (PA TLODM) 
Brandimarte Luigia (SR SEED) 
Studentrepresentanter 
 
 
 

 
1 Anteckningar från föregående möte 

Anteckningar från möte 23-06-07 godkändes. De finns publicerade i 
kvalitetsrådets grupp, under rubriken Grupper på KTHs hemsida samt på 
ABEs samlingssida för minnesanteckningar på skolnivå. 

 

 

           Eva Liedholm Johnson 
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2 Övrigt 
 
Kvalitetsrådet hade besök av Jacob Adamowicz från gruppen för  
verksamhetsuppföljning och systemstöd samt Åsa Rurling 
kvalitetssamordnare på KTH. 
 
För att t.ex. underlätta kvalitetsarbetet har man prövat att använda 
systemet 
Microsoft Power Business intelligence (BI). En presentation av systemets 
funktioner kopplat till ABEs utbildningsprogram visades. På det stora 
hela är 
det uppgifter ur Ladok som används som underlag. Alltså inte 
uppgifter/listor 
någon skapat manuellt. Exempel gällande examinationsmoment kommer 
från läsåret 22/23 och uppgifter om genomströmning åren 2012–2022.  
 
Information om hur systemet ska kunna vara användas i de framtida 
kvalitetsarbetet samt anknyta till arbetet med Framtidens utbilning. 
 
Sammanfattning av efterföljande diskussion: 
 

 Viktigt med analys av siffrorna 
 Systemet kan underlätta diskussion på programmen 
 Ett önskemål är också att ta fram siffror gällande fristående kurser 
 

 
 

Jacob Adamowicz  och  
Åsa Rurling 
 

3 Utbildningskansli 
 
Information till programansvariga, studierektorer, SVL m.fl. har gått ut gällande 
revidering av kursplaner för kurser inom program inför VT24 och inrättande av 
kurser inom program inför läsår 24/25. 
Deadline för att inkomma med underlag till programhandläggare är 24 
september. Därefter samverkar, studierektorer, 
grundutbildningsadminstrationen och programhandläggare inför 
publicering av kursplaner i Kopps.  
 

Parivash Salimi och  
Eva Lassander  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4 Studievägledning 
 
Terminsstarten och mottagningen av nya studenter har förflutit bra. Ca 
3500 studenter har vi tagit emot på KTH. Välkomstmöten och 
informationsmöten har hållits på programmen av tex. programansvariga 
och studievägledning. KTH antar fler till de flesta utbildningar än det 
egentligen finns plats för, det görs ett så kallat överintag. Inget behov 
fanns av t.ex. därför av reserver till grundprogrammen på ABE i år.  

Tiina Vinter 
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I revidering har skett i KTHs antagningsordning sedan i januari gällande 
upprop och registrering. Studenter som inte infunnit sig till upprop, 
beviljats dispens eller registrerat sig enligt instruktion förlorar sin plats.  
 
 
Presentation av var på KTHs hemsida man kan se statistik från urval 1 
och urval 2. En trend finns gällande att sökande kvinnor till KTHs 
utbildningar minskar. Trenden verkar finnas på andra tekniska 
utbildningar/lärosäten också. Framöver kommer det att hållas 
seminarium om breddad rekrytering. Viktigt också med riktad 
marknadsföring 
 
 
 

5 Studentrepresentanter 
 
Inga studentrepresentanter närvarade. 
 
 
 

            
 

4.  Huvudområde Arkitektur + Samhällsbyggnad 
 
Arbete pågår med att förbereda material till kvalitetsarbetet. Det kommer 
att skickas ut matriser till programanalyserna. På Arkitektur arbetar man 
intensivt med projektet Framtidens Arkitektutbildning. 
 
På framtida kvalitetsrådsmöten kan man tänka sig att vi arbetar med 
teman. Tänk gärna på detta och kom med förslag till Eva Liedholm 
Johnsson. Ett förslag till tema är Etik. 
 
 

           Eva Liedholm Johnson  
 

6 Nästa möte 
 
20 september 13-15 

 
 

 

 


